
REPUBLIKA HRVATSKA 
ISTARSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA MEDULIN 
 
Javna ustanova Kamenjak 
 
U Premanturi, 04.09.2014. 
 
 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
 

SA 193. SJEDNICE UPRAVNOG VIJEĆA JU KAMENJAK 
 
 
Održane dana 04. rujna 2014. godine u prostorijama udruge ribara (prvi kat Azillo) s početkom u 
16:40 h. 
 
Prisutni: Tea Gobo, Dubravko Stanko, Vlasta Iveša Mihovilović, Matija Medica, Ljubomir Mezulić 
Odsutni:  
Ostali: ravnatelj Maja Šarić zapisničarka  Greta Pavić 
 

 

 

 

D N E V N I  R E D 

 

1. Usvajanjezapisnika s 189., 190., 191. i 192. sjednice UV 

2. Informacija o tekućem poslovanju do krajakolovoza 2014. 

3. Problematika programa istarskog goveda na Kamenjaku 

4. Razno 
 

 
  
Predsjednica Upravnog vijeća JU Kamenjak otvara sjednicu i predlaže dnevni red. 
Dnevni red se prihvaća i jednoglasno usvaja. 
Za:5              Protiv:0 
Prelazi se na rad po točkama dnevnog reda. 
 
 
 
 
AD.1. Usvajanjezapisnika s 189., 190., 191. i 192. sjednice UV 

 
Usvajaju se zapisnici s 189., 190., 191. i 192. isjednice UV 
Za: 4          Suzdržan:1 
 



 

AD.2. Informacija o tekućem poslovanju do krajakolovoza 2014. 

 
Ravnateljica upoznaje vijeće sa dosadašnjim prihodi ma kojisu do 31.08.2014.  4.051,315,00 
kuna.Ravnateljica obrazlaže da s obzirom na vrijeme  (kišu) I učestalo kvarenje rampi prihodi 
su zadovoljavajući. U prilogu usporedba prihoda s 2012.i 2013. godinom. 
 
 
 
 

AD.3. Problematika programa istarskog goveda na Kamenjaku 

 
Nakon uvida u dokumentaciju vezanu za istarskog govedo koju je dostavila stručna suradnica 
Nina Skoko. Vijeće predlaže da se na iduću sjednicu pozove stručna suradnica kako bi 
prezentirala projekt istarskog govedo.U prilogu sažetak izvješća. 
 
 
 
 
 
 
AD.4. Razno 
 
Predsjednica UV predlaže da se za sljedeću sjednicu dostavi iznos brutto place za stručnog 
voditelja i glavnog čuvara prirode kako bi se napravila financijska konstrukcija. Vijeće predlaže 
da se dostavi realizacija financijskog plana za 2014.godinu te pregled aktivnosti koje će se 
realizirati do kraja godine. 
Predsjednica predlaže da se na sljedeću sjednicu dostave radne verzije Pravilnika o radu I 
Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu I sistematizaciji radnih mjesta kako bi se raspravljalo o 
istima. 
 

Predsjednica Upravnog vijeća zatvara sjednicu. 
Sjednica je završena u 19:00. 
 
 
Zapisničarka                                                                    Predsjednica Upravnog vijeća 
Greta Pavić                                                                               JU Kamenjak 
 Tea Gobo 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



PRILOG- AD.2. 

 

 

USPOREDBA PRIHODA RAMPI  2012.,2013. I 2014. (PO MJESECIMA) 
 

 

          GODINA   RAMPA PAREDINE    RAMPA RUPINE          UKUPNO 

2014.   4.051.315,00 

   06. MJESEC      411.890,00       274.045,00        685.935,00 

   07. MJESEC      799.520,00       510.710,00    1.310.230,00 

   08. MJESEC   1.259.960,00       795.190,00    2.055.150,00 

    

  2013.   3.977.585,00 

   05. MJESEC       19.665,00      12.630,00         32.295,00 

   06. MJESEC     331.675,00    235.425,00       567.100,00 

   07. MJESEC     904.800,00    623.440,00    1.528.240,00 

   08. MJESEC  1.095.765,00    754.185,00    1.849.950,00 

    

          2012.   4.082.680,00 

   04. MJESEC          41.215,00 

   05. MJESEC        159.675,00 

   06. MJESEC        509.650,00    

   07. MJESEC      623.430,00    856.420,00   1.479.850,00 

   08. MJESEC      819.365,00 1.072.925,00   1.892.290,00 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



PRILOG - AD.3. 

 

 
SAŽETAK PROGRAMA ISTARSKOG GOVEDA NA KAMENJAKU 

 

 

2012. godine Ustanova je prvi put od osnutka, uložila sredstava za poticanje poljodjelstva i organske 

proizvodnje, nabavkom i kupnjom istarskog goveda. 

 

Odrađeno: 

 obilazak terena sa Poljoprivrednom agencijom i veterinarima te upoznavanje sa smjernica 

daljnjeg rada i potreba održavanja goveda. Zadovoljni su držanjem i brigom gospodina Igora Mezulića 

o govedima te se tijekom prva četiri mjeseca ove godine obišli dva puta teren (PA) i dva izlaska je 

obavio veterinar, uz pratnju edukatora kako bi pratili prilagodbu goveda. 

 s obzirom da smo neposredno uključeni u projekt APRO (autohtone pasmine za revitalizaciju 

okoliša) kojeg sa hrvatske strane provodi Istarska županija Upravni odjel za poljoprivredu , šumarstvo, 

lovstvo, ribarstvo i poljoprivredu i AZRRI,  bili smo pozvani na završnu konferenciju EU projekta 

financiranog od strane EU (instrument za pred pristupnu pomoć SI-HR) gdje smo dogovorili rad na 

planu ispaše s dipl.ing.šum. Slavkom Branom koji je između ostalog jedan od sudionika projekta i 

autor knjižice "BIOLOŠKA RAZNOLIKOST TRAVNJAKA I DOMAĆE PASMINE – 

NEODVOJIVA CJELINA", koja je nastala kao jedan od rezultata projekta. 

 dogovoreno je provođenje kontroliranog paljenja, u jesen, na poluotoku Franina kao jednog od 

vrlo važnog elementa očuvanja bioraznolikostipodruča, a rt Franina riznica je flornogbogatsva Donjeg 

Kamenjaka, te ćemo uz pomoć Nature Histrice koja je već provodila takva paljenja, revitalizirati 

područje i omogućiti ponovno uspostavljanje gariga zbog kojih je područje zaštićeno, a koji su zbog 

sukcesije u opasnosti od nestanka te će se područje dalje nastaviti održavati putem plana ispaše. 

 pripremljen je tekst za tabelu istarsko govedo i poslan je na prijevod i lekturu, 

 govedo je uključeno u edukaciju – gotovo svaka grupa koja je došla na edukativnu radionicu 

na Kamenjak obišla je teren i posjetili smo farmu te im ispričali o važnosti i očuvanju ove autohtone 

pasmine za čuvanje istarske kulturne i prirodne baštine. 

 osmišljen je poseban program za vrtićke skupine "Postani pastir na jedan dan" (Kroz radionicu 

"Postani pastir na jedan dan" djeci predškolskog uzrasta i djeci razredne nastave, želimo prezentirati 

vrlo vrijedan posao pastira, sa naglaskom na važnost zaštite prirode kroz ispašu, stočarstvo i tradiciju. 

Djeca bi provela dio vremena na ispaši sa govedom, naučili bi važnost goveda kroz povijest istarskog 

naroda, razliku boškarina i krava, važnost pašnjaka za očuvanje bioraznolikosti i očuvanje prirode. - 

odrađene su pripreme za poludnevni izlet djece na Kamenjak, osmišljena je radionica, kontaktirani su 

potencijalni sudionici. Na žalost, zbog mnogo kiše i nepovoljnih vremenskih uvjeta samo dva vrtića su 

došla na Kamenjak. Važno je napomenuti da ukoliko tijekom noći pada obilna kiša, tete odustaju od 

dolaska zbog blata na terenu.) 

 

Potrebno: 

 izraditi tabelu (u pripremi), 

 izraditi nadstrešnicu za koju je prethodno bilo potrebno zatražiti dozvolu od Odsjeka za 

održivi razvoj istarske županije (odobreno je postavljanje nadstrešnice), 

 zatražene su ponude za izradu nadstrešnice, 

 izraditi Plan ispaše (Napomena: prvotno je rad na Planu bio dogovoren sa prof. Antonom 

Ivankovićem sa Agronomskog fakulteta u Zagrebu, no zbog profesorovih obveza na gore spomenutom 

projektu Istarske županije i AZRRI-ja, suradnja nije nastavljena, a dogovoren je rad na Planu sa 

Ustanovom Natura Histrica – Slavko Brana), 

 u jesenskom ciklusu edukacije ponovit ćemo radionicu za vrtićke skupine. 


